
Pan 
Przemysław Stan iszewski  
Prezydent  Mias ta  Zgierza  

Zgierz ,  dn ia  12  l ipca  2024  roku  

W nawiązaniu  do  mater ia łów nr  Dz .241/2024 przeds tawionych  na  Komis j i  Oświa ty ,  Kul tury  
i Spor tu  w dniu  20  czerwca  2024  roku  k tóre j  t ematem była  ana l iza  inwes tyc j i  na  t e ren ie  MOSIR 
w Zgierz-  funkc jonowanie  lodowiska  zwracam s ię  z  p rośbą  doszczegółowienie  przes łanych  
mater ia łów i odpowiedz i  na  nas tępujące  pytan ia :  

1 .  I le  ś l i zgawek odbywało  s ię  w poszczególnych  mies iącach;  

2 .  Jaka  była  f rekwencja  na  ś l izgawkach  w poszczególnych  mies iącach;  

•  W jakich  okres ie  ś l izgawki  by ły  na jbardz ie j  ob legane  i c ieszy ły  s ię  na jwiększym 
za in te resowaniem;  

•  Czy widoczny  był  spadek  f rekwencj i  na  ś l izgawkach  pod  koniec  sezonu;  

3 .  I le  by ło  wejść  na  ś l izgawkę przy  użyc iu  kar t  spor towych (np .  Mul t i spor t ) ;  

4 .  Czy  zakupiono  łyżwy d la  uczes tn ików ś l izgawek.  

•  Jaka  była  to  była  i lość  par ;  
•  Na jak ie j  pods tawie  dokonano wyboru  sprzę tu ;  

5 .  Czy  zakupiono  maszynę  do  os t rzen ia  Łyżew.  

•  Proszę  o  dołączenie  specyf ikac j i ;  

•  Na pods tawie  jak ich  kry te r iów dokonano wyboru  maszyny;  

6 .  Z  dyskus j i  w  t rakc ie  komis j i  dowiedz ie l i śmy s ię ,  że  były  rozdysponowywane  darmowe 
karne ty  d la  młodz ieży ,  n ies te ty  dochodzi ło  do  sy tuac j i ,  że  karne ty  t ra f ia ły  do  innych  
n iepożądanych  osób  (np .  Osoby doros łe ) .  

•  Jaki  j es t  p lanowany sposób  rozdysponowywania  darmowych karne tów na  ś l izgawki  
aby  wyel iminować  tak ie  sy tuac je ;  

•  I le  wejść  będz ie  obowiązywało  na  darmowym karnec ie ;  

•  Jaką  i lość  darmowych karne tów przewiduje  s ię  rozdać  mieszkańcom Zgierza  w sezonie  
2024/2025;  

7 .  W jak i  sposób  dokonano ana l izy  i  wyboru  te rminu  rozmrażania  ta f l i  lodowej ;  



8.  Czy  rozmrożenia  ta f l i  wymagała  gwaranc ja ;  
•  Jeś l i  t ak  proszę  o  dołączenie  s tosownego dokumentu  z  k tórego  to  wynika .  

•  Jeś l i  t ak  to  proszę  o  doprecyzowanie  czy  by ł  to  wymóg producenta ,  montera ,  
wykonawcy;  

9 .  Jak i  j es t  p rzybl iżony  kosz t  rozmrożenia  i  zamrożenia  ta f l i  lodowej .  
•  Proszę  o  wymienien ie  wszys tk ich  kosz tów sk ładowych;  

10 .  Jak i  będz ie  przybl iżony  czas  mrożenia  s ię  ta f l i  lodowej  w sezonie  2024/2025;  

11 .  Kiedy  p lanowane  jes t  rozpoczęc ie  mrożenia  ta f l i  lodowej  w sezonie  2024/2025;  

12 .  Kiedy  p lanowane  jes t  zakończenie  procesu  mrożenia  ta f l i  lodowej  w sezonie  
2024/2025;  

13 .  Kiedy  p lanowane  jes t  o twarc ie  ob iek tu  d la  k lubów spor towych korzys ta jących  z  ta f l i  
lodowej ;  

•  Jaka  p lanowana  jes t  da ta  p ie rwszych  za jęć  na  lodz ie  w sezonie  2024/2025;  

14 .  Czy  zos ta ł  s tworzony graf ik  za jęć  na  ta f l i  lodowej  na  sezon  2024/  2025 ,  
•  Jeś l i  t ak  to  proszę  o  dołączenie  graf iku ;  

•  Jeś l i  n ie  to  proszę  o  informację  k iedy  graf ik  będz ie  u łożony;  

15 .  Czy  w sezonie  2024/2025 p lanowane  jes t  o rganizowanie  za jęć  na  lodz ie  ( t j .  t ren ingów,  
obozów,  eventów)  przez  podmioty  zewnęt rzne  k tóre  n ie  korzys ta ją  z  lodu  regularn ie  
bądź  n ie  korzys ta ły  w zesz łym sezonie ;  

•  Proszę  o  informacje  jak ie  to  będą  podmioty ,  i l e  godz in  lodu  zarezerwowały ,  w jak im 
te rmin ie  i j aką  cenę  lodu  o t rzymały ;  

16 .  W jak im s topniu  graf ik  za jęć  na  lodowisku  sezonie  2023/2024 był  zape łn iony;  

•  Proszę  o  sprecyzowanie  d la  każdego  mies iąca  uwzględnia jąc  i lość  wszys tk ich  godz in  
podczas  k tórych  lodowisko  było  o twar te ,  i l e  za jęć  odbywało  s ię  na  ta f l i  o raz  i le  godz in  
lód  był  wolny  tzn .  n ie  odbywały  s ię  na  n im żadne  za jęc ia  an i  ś l izgawki ;  

17 .  Jak  wygląda ły  za jęc ia  d la  zg ie rsk ich  szkół  na  lodz ie ;  
•  I le  szkół  b ra ło  udz ia ł  w  pro jekc ie  i j ak ie  to  były  szkoły  

•  I le  młodz ieży  uczes tn iczy ło  w za jęc iach  

•  W jaki  sposób  odbywały  s ię  za jęc ia  

•  i le  godz in  za jęć  odbywało  s ię  w każdym tygodniu  i  w  jak ich  godz inach;  
•  Czy p lanowane  jes t  kontynuowanie  pro jek tu ,  jeś l i  t ak  to  w jak im zakres ie ;  

18 .  Jak ie  by ły  przyczyny opóźnien ia  o twarc ia  lodowiska  w 2023 roku;  
•  Czy przeprowadzono ana l izę  k tóra  pomoże  wyel iminować  b łędy  i n ie  dopuśc ić  do  

podobnej  sy tuac j i  w  nas tępnych  la tach ;  



19.  Jak ie  były  dokładne  kosz ty  u t rzymania  lodowiska ;  

•  proszę  o  przeds tawienie  wszys tk ich  sk ładowych:  kosz tów energ i i ,  p racowników oraz  
wszys tk ich  innych  sk ładowych osobno d la  każdego  mies iąca  

20 .  Czy  pracownicy  obs ługujący  ro lbę  przechodzi l i  r egularne  szkolen ia  ;  

•  Jeś l i  t ak  to  i le  szkoleń  s ię  odbyło  i j ak iego  zakresu  dotyczyły ;  

21 .  W jak i  sposób  jes t  sprawdzana  i korygowana  jakość  ta f l i  lodowej ;  

22 .  Czy  lodowisko  pos iada  osobny podl iczn ik  p rądu;  

23 .  Czy  gumy po  k tórych  chodzą  łyżwiarze  zos taną  uzupełn ione  i  doc ię te  w tak i  sposób ,  
żeby  szcze ln ie  wypełn ia ły  podłogi  ( są  pomieszczenia  na  lodowisku  na  k tórych  n ie  
zos ta ły  roz łożone  gumy) ;  

•  Proszę  o  dołączenie  a tes tu  zakupionych  gum podłogowych;  

24 .  Czy  p lanowana  jes t  wymiana  boksów w sza tn iach  na  lodowisku;  

•  W sza tn iach  zna jdują  s ię  boksy  k tóre  w znacznym s topniu  u t rudnia ją  przebie ran ie  s ię  
hoke is tów (są  zdecydowanie  za  wąskie  i  za  n i sk ie ) ;  

•  Dlaczego  dokonano tak iego  zakupu boksów i z  czego  to  wynika ło ;  

25 .  Na  jak ie j  pods tawie  us ta lana  jes t  cena  lodu?  

•  Proszę  o  przeds tawienie  wszys tk ich  sk ładowych;  

26 .  W dniu  8 ,9  lu tego  Kadra  po lsk i  U20 rozgrywała  mecze  kont ro lne  z  Węgrami ,  t e  mecze  
mia ły  s ię  odbyć  w Zgierzu ,  czemu do  tego  n ie  dosz ło  co  s ta ło  na  przeszkodzie ;  

•  Jeś l i  by ła  p rowadzona  korespondencja  mai lowa w tym temacie  z  PZHL proszę  o  je j  

27 .  W kwie tn iu  (1-7)  mia ły  odbyć  s ię  mis t rzos twa  Polsk i  Młodzika  w Hokeju  na  Lodzie ,  
czemu n ie  dosz ło  do  te j  imprezy?  

•  Jeś l i  by ła  p rowadzona  korespondencja  w te j  sprawie  z  p rzeds tawic ie lami  innych  
k lubów hokejowych lód  PZHL proszę  o  dołączenie  korespondencj i .  

za łączenie .  

Z  poważaniem 

Przewodniczący  Komis j i  
Kul tury ,  Oświa ty ,  Spor tu  i Turys tyk i  
P io t r  Matuszewski  


